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Sprawozdanie z Ogólnego Zebrania Mieszkańców Osiedla ,,Północ"
07.o9.2o2o

I Porządek zebrania

]-. Otwarcie zebrania i powitanie gości.

2. Stwierdzenie prawomocności zebrania,
3. Wybór sekretarza zebrania

? 5 "[!g- 2820

4. Sprawozdanie zdziała|nościZarządu w okresie od marca do września2020.
5. Rozliczenie budżetu za rok 20m.
6.Propozycje zadań do budżetu miasta i powiatu 2027r.
7.Podział budżetu osiedlowego na 202lrok (propozycje Mieszkańców i Zarządu).
B, Udzielenie Zarządowi upoważnienia do zmiany zadań i dysponowania rezerwą
budżetową.
9. Dyskusj a i zakończenie zebrania.

II Przebieg zebrania
Ad1)

Zebranie otworzyła Urszula Szostak - Przewodnicząca Zarządu Osiedla, która powitała
mieszkańców Osiedla, członków Zarządu oraz gości w osobach: Burmistrza Mariana
Błachuta, Z-cę Burmistrza Pawła Mrowca, Przewodniczącego Rady Miejskiej Damiana
Że|aznego, Radnej Powiatu Ewy Kmiecik-Wronowicz, Radnej RM Ewy Apryjas, Prezesa
OSP Dziedzice Krzysztofa Ryłko oraz przedstawiciela Straży Miejskiej Mirosława |anko.

^d2)Stwierdzono prawomocność zebrania.
Na podstawie Uchwały Nr XKV /286/ 20 Rady Miejskiej w Cz-Dz z dnia 13 sierpnia 2020:

,,w razie braku wymaganej liczby mieszkańców, o której mowa,}w ust. 1 prowadzący

obrady zarządza przerwę na 15 minut, a po jej upływie Ogólne Zebranie Mieszkańców
jest ważne bez względu na liczbę mieszkańców w nim uczestniczących."

Ad3)

|ednogłośnie wybrano sekretarza zebrania - Dagmara Kosmala
(głosów za26, głosów przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 )

Ad4]
Przewodnicząca Zarządu Osiedla przedstawiła sprawozdanie z działa|ności zarządu
w okresie od marca do września2020. (załącznik nr 1)

Następnie odbyło się głosowanie dot. przyjęcia sprawozdania. Jednogłośnie przyęto
sprawozdanie. [głosów za - 26, glosów przeciw - 0, głosów wstrzymujących się - 0)
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przewo dn icząca U. S zo stak p rzedstawi ła r ozliczenie budżetu za rok 2020

(załączniknr 2)

Ad6)
Zarząd,przedstawił propozyc jezadańdo budżetu miasta i powiatu na 2021rok,

InwesĘcie:
_ budowa miejsc postojowych wraz z przebudową chodnika w ciągu drogi powiatowej

4463s ul. Szkolna pomiędzy ulicami Krzanowskiego i wewnętrzną osiedlową. Kwota

projektu to 760.664,19 netto, pozwolenie na budowę jest ważne do lutego 2022, dlatego

aby nie utracić ważności pozwolehia trzeba tę budowę zrea|izować,

- remont chodnika ulicy Narutowicza od CSM do budynku energetyki,

- oświetlenie ul. Traugutta bocznej - projekt 2latarni,
_ plac zabaw przy blokach ulicy Hutniczej - propozycja nowej zjeżdża|ni,

Wydział promocii:
- Noworoczne spotkanie Seniorów
- Dzień Dziecka ZAPALEŃ CY

- piknik strażacki z osiedlami północ i Dziedzice

- Zaznaczenie przebiegu południka ,,!9" na chodnikach dla pieszych przy ulicach

Hutni cze j, N arutowicza, Kaspro wicza i Szkolne j,

Wydział księgowości:
- Dotacja dla SP7
- Dotacja dla MDKTeatu Muzyczny Movimento
- Dotacja OSP Dziedzice

Ad7)
po przedstawieniu propozycji zadań do budżetu miasta i powiatu na 202L roĘ odbYła

się dyskus ja orazgłosowanie dot. przylęciabudżetu na rok 2O2I.

Budżet na rok 2021 przyjęto, (głosów za - 25, głosów przeciw - 0, głosów

wstrzymujących się - 1) i
Podział budżetu na rok 202I - załączniknr 3

Ad8)

|ednogłośnie udzielono Zarządowi upoważnienia do zmiany zadań i dYsPonowania

rezerwą budżetową.

(głosów za - 26,głosów przeciw - 0, głosów wstrzymujących się - 0)

Ad9)
podczas dyskusji padło pytanie od mieszkańca osiedla dot. końca remontu ul. Tetmajera.

Burmistrz Mrowiec wyjaśnił, że dokońca roku 2020 inwestycja będzie zakończona.
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